



**UNIT KOMUNIKASI KORPORAT  
JABATAN PERIKANAN MALAYSIA  
BERITA PERIKANAN HARI INI**

**4 Julai 2023  
15 Zulhijjah 1444H**

SENARAI AKHBAR	TAJUK
Utusan Malaysia	• Bekalan ikan di Kuala Muda meningkat sejak awal bulan
Berita Harian	•
Harian Metro	•
Kosmo !	• Hasil laut meningkat legakan nelayan
Sinar Harian	•
The Star	•
New Straits Time	•
Nanyang Siang Pau	•
Malaysia Gazette	•
Harakah	•
Malaysiakini	•
Bernama	•
Borneo Post (KK)	•
Guan Ming Daily	•
Sabah Media	•

UTUSAN MALAYSIA	KOSMO!	/	THE STAR	NANYANG SIANG PAU	MUKA SURAT	TARIKH
BERITA HARIAN	SINAR HARIAN		THE SUN	ORIENTAL DAILY		
HARIAN METRO	NEW STRAITS TIMES		THE MALAY MAIL	PELBAGAI		
KATEGORI LIPUTAN: POSITIF			NEGATIF	NEUTRAL		16 4/7/2023

## Hasil laut meningkat legakan nelayan

**SUNGAI PETANI** – Bekalan hasil laut di Kuala Muda, di sini dilaporkan meningkat sejak awal bulan lalu meskipun keadaan cuaca tidak menentu pada ketika ini.

Seorang nelayan, Azman Abdul, 55, berkata, dia dan rakan-rakan dapat menarik nafas lega dan memperoleh rezeki lebih selepas hasil laut seperti ikan kembung, pari, bawal, selangat, tenggiri, cencaru dan senangin berjaya ditangkap dalam kuantiti banyak setiap hari.

Katanya, sebelum ini hasil tangkapan bagi ikan kembung adalah kurang 100 kilogram (kg) sehari, namun jumlah tangkapannya meningkat hingga mencecah 200kg hingga 600kg sehari.

"Disebabkan itu, harga borong bagi ikan kembung kini dalam lingkungan RM7 hingga RM10 sekilogram, berbanding RM14 hingga RM15 sekilogram bulan lalu," katanya ketika ditemui di Kompleks Pasar Bisik Ikan di Kuala Muda, di sini semalam.

Bagaimanapun, dia menga-

kui, tangkapan hasil laut sememangnya sukar diramal.

"Rezeki nelayan sukar diramal, ada masa pendapatan banyak, ada ketika langsung tiada hasil tangkapan.

"Jika hari ini banyak hasil, belum tentu esok kami akan dapat jumlah hasil sama," ujarnya.

Dalam pada itu, seorang pengunjung dari Padang Serai, Kulim dekat sini, Hidayah Mohd Ali, 35, berkata, dia dan suaminya, Faizal Mustafa, 37, sanggup datang seawal pukul 8 pagi untuk membeli hasil laut segar di pasar tersebut kerana harganya berpatutan pada masa ini.

Menurutnya, dia akan datang sekurang-kurangnya dua kali sebulan membeli ikan, udang dan ketam sebagai simpanan di rumah atau untuk mengadakan majlis kenduri.

"Harga di sini sedikit berbeza dengan di pasar biasa, lebih murah.

"Apa yang paling penting, saya dan suami sanggup datang dari jauh kerana mahu mendapatkan ikan baharu dan segar dari laut," ujarnya.



**NELAYAN** mengangkut hasil tangkapan ikan kembung yang semakin banyak di Kuala Muda, Sungai Petani semalam.



UTUSAN MALAYSIA	/	KOSMO!		THE STAR		NANYANG SIANG PAU	MUKA SURAT	TARIKH	
BERITA HARIAN		SINAR HARIAN		THE SUN		ORIENTAL DAILY			
HARIAN METRO		NEW STRAITS TIMES		THE MALAY MAIL		PELBAGAI			
KATEGORI LIPUTAN:		POSITIF		NEGATIF		NEUTRAL		41	
								41	4/7/2023

# Bekalan ikan di Kuala Muda meningkat sejak awal bulan

**SUNGAI PETANI:** Bekalan hasil laut di Kuala Muda, di sini dilaporkan meningkat sejak awal bulan lalu meskipun dalam keadaan cuaca yang tidak menentu ketika ini.

Seorang nelayan berpangkalan di Kuala Muda, Azman Abdul, 55, berkata, hasil laut seperti ikan kembung, pari, bawal, selangat, tenggiri, cencaru dan senangin antara yang banyak diperolehi.

Katanya, sebelum ini hasil tangkapan bagi ikan kembung kurang daripada 100 kilogram (kg) sehari namun sejak awal bulan ini jumlah tangkapan ikan kembung dilihat kian mening-

kat sehingga pernah mencecah 600 kg sehari.

“Harga borong bagi ikan kembung di sini kini dalam lingkungan RM7 hingga RM10 sekilogram sahaja berbanding RM14 hingga RM15 sekilogram pada bulan lalu,” katanya ketika ditemui di Kompleks Pasar Bisik Ikan, semalam.

Bagaimanapun Azman berkata, tangkapan hasil laut kini sememangnya sukar diramal.

“Rezeki nelayan sukar diramal, ada masa pendapatan banyak ada masa langsung tiada hasil tangkapan,” ujarnya.

Sementara itu, pemborong ikan, Hasnizam Yahaya, 38,

berkata, hasil tangkapan bagi ikan kembung dan selangat pada Ahad lalu adalah sebanyak 600kg berbanding hanya 300kg pada Rabu lalu.

“Keadaan ombak agak kuat pada hari ini, namun hasil yang dapat dibawa pulang nelayan agak lumayan. Kita dapat jual ikan kembung dengan harga RM9 sekilogram,” katanya.

Dalam pada itu, seorang pengunjung dari Padang Serai, Kulim, Hidayah Mohd. Ali, 35, berkata, dia dan suaminya, Faizal Mustafa, 37, sanggup datang seawal pukul 8 pagi untuk membeli hasil laut segar di pasar tersebut.



**KOMPLEKS** Pasar Bisik Ikan dipenuhi pemborong dan pembeli untuk mendapatkan hasil laut segar di Kuala Muda, Sungai Petani. - UTUSAN/NUR SYAZWANA MANSOR